

وزارة البلدية والبيئة  
MINISTRY OF MUNICIPALITY  
AND ENVIRONMENT



Sublime Invitation to participate at the fifth Qatar International  
Agricultural Exhibition 2017 in Doha

The Ministry of Municipality and Environment presents its compliments to your Embassy and has the honor to inform you that the Ministry will be organizing the fifth Qatar International Agricultural Exhibition 2017, under the patronage of His Excellency Sheikh / Abdullah Bin Nasser Bin Khalifa Al Thani, The Prime Minister and Minister of Interior. The event aims at opening new perspectives for the economic exchange between the participating countries in the food and agriculture industry, by showcasing new and advanced methods and techniques on the agricultural, animal, fish and environmental levels. The exhibition will include a large number of local and international companies specialized in the agriculture and irrigation methods and machinery, noting that a free stand will be allocated to showcase investment projects specified upon the request of your esteemed government.

Accordingly, we would highly appreciate if you could refer this invitation to the competent authorities within your country as well as the specialized companies and institutions, to participate at this event which will be held for the fifth year in Qatar.

For more information, please contact the organizing company by phone (+974 86288445/ +974 86288445), fax +974 4443 2891) or by email ([elie.agued@iqcater.com](mailto:elie.agued@iqcater.com)). You can also visit the company's website: [www.iqcater.com](http://www.iqcater.com).



وزارة البلدية والبيئة  
MINISTRY OF MUNICIPALITY  
AND ENVIRONMENT



20262

المعترف

سعادة سفير / جمهورية تركيا

24/1/2017

الدوحة

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته :

**الموضوع: دعوة للمشاركة في المعرض الزراعي التطري الدولي الخامس 2017 بالدوحة**

تهدي وزارة البلدية والبيئة أطيب تحياتها ، ويطيب لي أن أبعث لسعادتكم بأطيب تمنياتنا ولدولتكم دوام التقدم والنجاح ، وفود الإفادة بأن وزارة البلدية والبيئة بدولة قطر ستقوم بتنظيم المعرض الزراعي الدولي الخامس ، والمزمع عقده بمدينة اللوحة خلال الفترة من 22- 2017/3/25م تحت رعاية معالي الشيخ / عبداللّه بن ناصر آل ثاني - رئيس مجلس الوزراء ووزير الداخلية ، والذي يهدف إلى فتح آفاق التبادل التجاري بين الدول المشاركة فيه في مجال الغذاء والزراعة ، وذلك من خلال عرض جميع المستلزمات الحديثة والتكنولوجيا المتطورة في المجال الزراعي والحيواني والسمكي والبيئي ، كما سيضم المعرض عددا كبيرا من الشركات المحلية والعالمية المتخصصة في مجال الزراعة والتري والمستلزمات والمعدات بمختلف أنواعها ، علماً بأنه سيتم تخصيص مساحة مجانية لعرض المشاريع الاستثمارية التي ترى حكومتكم للوقرة عرضها والترويج لها .

وبناءً على ما تقدم ، فأنا فخور شاكرين تكرمكم بإخانة هذه الدعوة للجهات المختصة بدولتكم والشركات والمؤسسات المتخصصة في هذا المجال ، وذلك للمشاركة في هذا المعرض والذي يقام للمرة الخامسة في دولة قطر .

وتزيد من التنسيق ، يمكن الاتصال بالشركة المنظمة على الهاتف رقم ( +974 66293845  
+974 66273948/ ) - فاكس (+974 44432891) أو على البريد الإلكتروني  
[elie.aouad@ifpqatar.com](mailto:elie.aouad@ifpqatar.com) والموقع الإلكتروني هو [www.ifpqatar.com](http://www.ifpqatar.com) .

شاكرين ومضرين لكم كريم تعاونكم .

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،

  
د. فالخ بن تاور آل ثاني  
رئيس اللجنة التوجيهية للمعرض



ملاحظة : ملين ترجمة الدعوة باللغة الإنجليزية